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Korábban a PEAC elnöksége …. sz. határozatával, sportolói és edzői bizottság felállításáról 

döntött, a mindennapi sportélet gördülékenyebb munkája érdekében.  

Az edzői bizottsági határozatban az elnökség 3 tagot választott meg. Gyöngyösi Zoltánt a 

bizottság elnökéül, valamint Gyenge Gábort és Szappanos Zoltánt a bizottság tagjaként. 

Személyükön keresztül reprezentálva van 2 labdajáték, valamint a parasport. Az első feladat az 

edzői bizottság részére, hogy további 6 tagot nevezzen meg, a különböző szakosztályokból, 

úgy, hogy a teljes PEAC szakosztályokat lefedje. Mivel több szakosztály van, így 1 tagra több 

szakosztály is juthat. Kérés, hogy az edzői bizottságban szerepeljenek női tagok is. 2023 

szeptemberére álljon össze a 9 tag. 

Elvárás az edzői bizottságtól, hogy aktívan részt vegyenek stratégiák kialakításában, a hazai 

sportéletre irányítva a szakosztályokat, a képzési igények megfogalmazása, a fiatalabb 

korosztály beintegrálása. 

Évi 3-4 ülés várható.  Az idősebb edzői generáció szakmai tapasztalatát érdemes meghallgatni, 

de nekik is kell egy fejlesztési lehetőséget mutatni. Meg kell találni a kettő között az 

aranyközéputat. 

Javaslatokat vár a vezetőség a létesítmények legjobb, legoptimálisabb kihasználására, 

visszajelzéseket várnak a takarítási viszonyokról is. 

A honlapon külön meg fog jelenni az edzői bizottság külön mappában, jó lenne, ha itt 

szerepelnének a jó tapasztalatok, mint például, hogy Gyöngyösi Zoltán hogyan építette fel a 

300 fős röplabda utánpótlás bázist. 

Az edzői bizottságtól elvárás, hogy a PEAC rendezvényeken aktívan vegyenek részt. 

A PEAC Akadémia képzési struktúrájának kialakításában nagy szerepet szán az edzőknek a 

vezetőség. 

A PEAC nagy feladatai: SZMSZ létrehozása – ez inkább egy keret rendszer lenne. 

Az edzői bizottság feladata, a sportfegyelmi, etikai szabályzat véleményezése, az üzemeltetési 

szabályzat kidolgozásában való részvétel az erre vonatkozó eljárás rend kialakítása.  



 Nagyon fontos lesz a délutáni-esti idősáv optimális kialakítása. Lemorzsolódási stratégiát kell 

kialakítani, amely azt jelenti, hogy hogyan őrizzük meg sportolóinkat. Ebben nagy szerepe és 

felelőssége van az edzőknek. 

Tavaly már kialakításra került egy teljesítményértékelés, melyben a szülők az edzőket 

értékelték, az edzők a szakosztály vezetőket értékelték. Szeretne a PEAC kialakítani a fiatal 

edzőkre egy teljesítményértékeléses- szerződéses rendszert, ahol meg lenne határozva egy 

alapbér, egy teljesítménybér ezek a mérések alapján. 

Az jelenlévő edzők tapasztalatai, véleményei az elhangzottakról, és egyebekről: 

Gyöngyösi Z.:  

- milyen szempontok alapján legyen kiválasztva a 6 fő? (a létszámot és az eredményességet is 

figyelembe kellene venni, él sport vagy nem él sport a cél, hogy minél nagyobb skála 

megjelenjen a beszélgetések alatt) 

- jó lenne olyan edzőket választani, akiknek a „PEAC beágyazottsága, erős” 

- legfőbb szempont az lesz, hogy ki vállalja, ne csak adminisztratív jellege legyen a bizottságnak 

- fel kell osztani, hogy ki melyik szakosztályért felel, mert 9-nél több szakosztálya van a PEAC-

nak, de ehhez kontakt személyeket kell kijelölni az adott szakosztályból, akivel a kapcsolatot 

lehet tartani, aki a saját edzői körében beszámol 

- a feladatokról: középutat javasol, a fentről irányított dolgok nem mindig sülnek el jól, de 

alulról sincsennek nagy kezdeményezések,  

- a PEAC Akadémia helyett a műhelydolgokban hisz, hatékonyabb, ha a szakember 

becsatlakozik az edzésekbe, majd rákontrollál, mint az előadásos képzések 

 

Gyenge G. 

- A PEAC Akadémiát érdemesebb lenne sportág specifikusabbá tenni, inkább a műhely 

munkára lát nagyobb esélyt, hogy kinek milyen erőnléti, szakmai fejlesztésre lenne szüksége, 

igénye 

- El kell dönteni, hogy a PEAC egy sportklub, vagy profi sport, mert nagyon nagy különbség 

van a 2 között (mind szakmai, mind a finanszírozás, mind a számonkérés, a hierarchia, a 

fegyelem tekintetében) 

Hoffbauer M. 

-A missziónk az az, hogy a legmodernebb egyetemi klubbá váljon a PEAC 

Szappanos Z. 

-Határidőkre kellene koncentrálni, érti itt a szeptemberi határidőt a tagok kiválasztásában 

 

 

 



Gyöngyösi Z. 

-Szerinte az a célravezető, ha bizonyos időközönként üléseznek, azon megvitatják az előzetesen 

megkapott anyagot, véleményezik, esetleg hozzátesznek plusz dolgokat és megpróbálnak egy 

egységes álláspontot kialakítani bármilyen stratégia, szabályzat kapcsán. Ezzel tudnák segíteni 

a vezetést a döntéshozatalban.  Ezen felül, ha lenne bármilyen kezdeményezés, azzal 

előállnának. Így látná hatékonynak a munkamenetet. 

Hoffbauer M.  

-Ezzel teljesen egyetért. Szeptemberben lenne már a kibővült tagokkal egy alakuló ülés. 

Gyöngyösi Z. 

-Szerinte ez a bizottság operatív dolgokra nem lesz alkalmas. Az operatív dolgokat továbbra is 

az egyes szakosztályoknak kell intézni, megoldani. 

Gyenge G. 

-Ezek az operatív dolgok alapvetően meghatározzák a szakmai munkát. Ha nincs terem, nincs 

edzés, nincs munka. Nagy vízióknak nem kell lennie. Reális dolgoknak kell lennie. 

Gyöngyösi Z. 

-Szerinte kellenek a víziók, és arra fele menni, ez viszi előre a dolgokat, de a realitás talaján 

kell maradni. 

Gyenge G. 

-Reális dolgokat kell kitalálni, ami az adott körülmények között megvalósítható. 

Gyöngyösi Z. 

-Szerinte igenis kell nagy dolgokat álmodni, és megfogalmazni, mert itt van rá a példa, ha pár 

évvel ezelőtt nem merült volna fel a csarnok építése, ma sem lenne, pedig ez belátható időn 

belül elkészül. Az is nagy előrelépés, hogy van a PEAC-nak egy sportorvosa, akihez bármivel 

fordulni lehet, bármelyik szakosztálynak. Ezek a dolgok sem egyik napról a másikra valósultak 

meg. Kell mindig egy adott évi tervnek is lennie, ami a realitáson kell, hogy alapuljon, de kell 

lennie hosszútávú célkitűzéseknek, stratégiáknak is. Ezért fontos arról is beszélni, hogy élsport 

vagy amatőr sport, amit szakosztályonként, sportáganként is differenciálni kell, a 

lehetőségeknek, adottságoknak megfelelően. 

Szappanos Z. 

-4, 5 éves ciklusokba kell gondolkodni, sportáganként felépíteni egy stratégiát, víziót, ez fontos, 

hogy mindenki tudja, hogy ki merre induljon, miben gondolkodjon, vannak-e pályázati 

lehetőségek, majd ezekre, ha rábólint a vezetőség, akkor ez az irány, ha nem, akkor felesleges 

ilyenekben gondolkodni. 

Hoffbauer M. 

-Az edzői bizottság mellett a sportolói bizottság is feláll, elkezdi a munkáját, egyszer-egyszer 

lehet közös megbeszélést is beiktatni.  

Mindkettő bizottság következő ülése 2023 szeptemberében lesz. 



 


